



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

香港新界屯門山景邨

Tel : 852-2464 3731 Fax : 852-2464 3243 Web site : <http://www.yottkp.edu.hk> Email : office@email.yottkp.edu.hk

No.20-21/16

南華早報(SCMP)英文科模擬考試

敬啟者：

為協助中六同學準備 2021 年香港中學文憑試，本校英文科與南華早報(SCMP)合辦模擬考試。模擬考試在本校禮堂舉行，所有中六學生必須出席。

考核日期及卷別如下：

日期	卷別
12月3日(四)	卷三 聆聽 (10:00-12:00)
12月5日(六)	卷一 閱讀 (8:30-10:00) 卷二 寫作 (10:30-12:30)

南華早報將負責擬訂試題、批改考卷及分析學生表現。本校學生之成績及評級會與全港參與此模擬考試的同學作比較，讓同學更準確和全面了解自己的英語水平。請家長叮囑 貴子弟認真準備及應考，以考取最佳成績。

模擬試收費為\$450。每位同學由校方津貼\$100，以示鼓勵。如有經濟需要的同學，可獲額外資助。同學所需繳付金額詳情如下：

	學校資助	繳付金額
1. 綜援家庭學生	\$400	\$50
2. 書簿津貼全免學生	\$400	\$50
3. 書簿津貼半免學生	\$250	\$200
4. 其他學生	\$100	\$350

請同學將所需繳付金額及回條一併交給英文科老師。如有垂詢，請致電 2464 3731 聯絡英文科周永良老師或范麗森老師。

此致

中六級家長

仁愛堂田家炳中學校長
吳潔容謹啟

二零二零年十月二十三日



回條(請於 27/10 交回英文老師)

敬覆者：

本人知悉有關南華早報及 貴校英文科合辦之模擬考試，並繳交模擬考試費_____元。

此覆

仁愛堂田家炳中學

班別：_____班號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

No.20-21/16



23 October 2020

SCMP Mock Exam (English Language)

In order to gear S6 students up for 2021 HKDSE, a mock exam jointly organized by the English Department and SCMP will be held at the school hall in early December. The attendance of **all S6 students is mandatory.**

Exam dates and tested papers are as follows:

Date	Paper
3 rd December (Thursday)	Paper 3 Listening (10:00-12:00)
5 th December (Saturday)	Paper 1 Reading (8:30-10:00) Paper 2 Writing (10:30-12:30)

As a token of encouragement, each student is subsidized \$100 by the school. Additional subsidy from school is offered for those who need more financial support. The amounts are listed below:

The Recipients of	School subsidy	Amount to be paid
1. Comprehensive Social Security Assistance	\$400	\$50
2. School Textbook Assistance Scheme (Full Grant)	\$400	\$50
3. School Textbook Assistance Scheme (Half Grant)	\$250	\$200
4. students who are not the recipients of any schemes above	\$100	\$350

Please submit the reply slip below with the required amount to your English teacher. For enquiries, please contact Mr Chow Wing Leung or Ms Fan Lai Sum at 2464 3731.

Ng Kit Yung
Principal

----- ✂ -----
Reply Slip (To be submitted to English teacher on 27/10)

I am notified of the SCMP mock exam and make a payment of \$_____.

Class: _____ Class No.: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____